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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy kívánják a 7 milliós nyúl vágóállatlétszámot 
elérni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A www.kormany.hu  portálon  megjelent  „A nyúlágazatban  a  hétmillió  vágóállat  elérése  a  cél”
cikkből  megtudhattuk,  hogy  az  Agrárminisztérium  és  a  Nyúl  Terméktanács  célja,  hogy  a
nyúlágazatban a  jelenlegi  4-4,5 millióval  szemben 2022-re hétmillió  vágóállatot  tenyésszenek a
hazai termelők.

Azt  is  megtudtuk,  hogy  a  nyúlhús-fogyasztást  népszerűsítő  kampány  ellenére  az  éves  átlagos
magyar nyúlhús fogyasztás 20 dekagramm. Ebből látható, hogy a magyarországi nyúltenyésztés
exportorientált,  az  itthon előállított,  évi  mintegy tízezer  tonna nyúlhús 97-98 százaléka külföldi
fogyasztókhoz kerül.

Kérdezem Önt:

1. Mennyi nyúltenyésztéssel foglalkozó kedvezményezett kapott Támogatói Okiratot a Állattartó
telepek korszerűsítése (VP2-4.1.1.1-16) Felhívás kapcsán? 

2. A támogatott pályázatok mekkora kapacitásnövekedést hoznak a nyúltartásban? 

Budapest, 2019. május 20.
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